

	Dépôts
1. The Wickes Boiler Co., 500 H. P. \$10,197 350 H. P. \$8,483	\$1,020
Chèques de dépôt par la Royal Bank of Can.	850
2. The Goldie & McCullough Co., 500 H. P. \$11,- 525: 500 H. P. \$10,460	1,152
Chèque de dépôt par Ross & Greig.	
3. Babcock & Wilcox Limited (1) \$11,590 . . .	1,159
4. John McDougall Cal. Iron Works (2) \$18,- 231	1,850

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer les soumissions à l'Ingénieur en Chef et à l'Ingénieur Surintendant de l'Aqueduc pour rapport, et de déposer les chèques de dépôt chez le Trésorier de la Cité.

6.—Soumise une communication de la Commission des Services Électriques, recommandant la remise d'un dépôt de \$10,000 à M. G. M. Gest, en rapport avec le contrat No 3 pour la pose de conduits souterrains.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald; il est

Résolu: D'autoriser la remise dudit dépôt.

7.—Soumis un mandat au montant de \$456.40 pour le paiement d'honoraires des architectes Marchand & Haskell, en rapport avec la construction de l'Annexe de l'Hôtel de Ville.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

8.—(22001) Soumises des formules d'annonces de demandes de soumissions pour la pose de conduits souterrains dans le district 6A (Boulevard St-Laurent), entre les rues Notre-Dame et des Commissaires.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'approuver lesdites annonces et d'en autoriser la publication.

9.—(21856) Soumis un rapport du Député Ingénieur en Chef, transmettant les estimés pour la construction d'égouts dans les rues suivantes:

	Coût	Quote-part Cité Prop.
Léon XIII, de Sanguinet vers l'Ouest	\$1,400	\$ 700 \$ 700
Grothé, de de Montigny vers le Nord	2,250	1,000 1,250
Leduc, de St-Dominique à Cadieux	1,830	652 1,178
Dufault, de Ste-Elizabeth vers l'Est	1,200	930 270
Picard, de Sanguinet vers l'Est	1,600	800 800
Ménard, de Vitré vers le Nord	1,300	523 777
	<hr/>	<hr/>
	\$9,580	\$4,605 \$4,975

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant le vote des crédits ci-dessus, à être imputés sur le crédit de \$17,000 voté pour la construction d'un trottoir rue Sherbrooke, en face du Ritz-Carlton, et de recommander en outre la construction de ces égouts à la journée.

10.—(21521) Soumis un rapport du Député Ingénieur en Chef sur les soumissions reçues pour la construction d'une cheminée à l'usine de pompage du Bas Niveau, et recommandant que le contrat soit accordé à la Compagnie Douglass Milligan.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

	Deposits
1. The Wickes Boiler Co., 500 H. P. \$10,197, 350 H. P. \$8,483	\$1,020
Deposit cheques by the Royal Bank of Can.	850
2. The Goldie & McCullough Co., 500 H. P. \$11,- 525: 500 H. P. \$10,460	1,152
Deposit cheque by Ross & Greig.	
3. Babcock & Wilcox Limited (1) \$11,590 . . .	1,159
4. John McDougall Cal. Iron Works (2), \$18,- 231	1,850

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said tenders be referred to the Chief Engineer and to the Engineer Superintendent of the Water Department for a report, and that the cheques be deposited with the City Treasurer.

6.—Submitted a communication from the Electric Service Commission, recommending that Mr. G. M. Gest be refunded his deposit of \$10,000 made in connection with No. 3 contract for the laying of underground conduits.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the refund of said deposit be authorized.

7.—Submitted a warrant for \$456.50, representing the fees of Messrs. Marchand & Haskell in connection with the construction of the City Hall Annex.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That payment of same be authorized.

8.—(22001) Submitted forms of advertisements calling for tenders for the laying of underground conduits in district 6A (St. Lawrence Boulevard), between Notre Dame and Commissioners streets.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That said advertisements be approved and that publication of same be authorized.

9.—(21856) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, transmitting an estimate of the cost of the construction of sewers in the following streets:

	Cost	City Prop. share
Léon XIII, from Sanguinet, Westwards	\$1,400	\$ 700 \$ 700
Grothé, from de Montigny, Northwards	2,250	1,000 1,250
Leduc, from St. Dominique to Cadieux	1,830	652 1,178
Dufault, from St. Elizabeth, Eastwards	1,200	930 270
Picard, from Sanguinet, Eastwards	1,600	800 800
Ménard, from Vitré, Northwards	1,300	523 777
	<hr/>	<hr/>
	\$9,580	\$4,605 \$4,975

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that the above amounts be voted, the sum to be charged against the appropriation of \$17,000 voted for the laying of a sidewalk on Sherbrooke street, opposite the Ritz-Carlton Hotel, and that the construction of said sewers by day labor be authorized.

10.—(21521) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer aenent the tenders received for the construction of a chimney at the shon of the Low Level Pumping Station, and recommending that the contract be awarded to the Douglass Milligan Co.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was